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T. CAST OF CEARACTIRS :

t - A. Pexily Members

4. JAMES R. EOFFA (JRE), age 62 formez= presidaxnt
Intercational Brcthgr?ood of Teamséers (IBT), missi=z froom
. Bloomfield Towmship, sincae July 30, 1975. Iast zezz at
- approxinately 2:45 p.m. that date. '
. 2. JAMES P. EDFF4, age 33, Detroit Attor=zy, mox of
JEHE, married, two childrasn. Eas providesd na=es of nu=ercus
JRH associates and kas besen cooperative. VWas vééatic:ing
. at Traverse City, Michigen, July 30, 4375.
. ) 3«_ JOSIZTAINNE HOFTFA, ege 60, wife of JE=, wzo TepoTtitedly
received telephone call from JRHE at their Iek2 Orico, Hichigan'
'reEid?nce, 2:15 p.m., Juiy 20, 18975. Has been co:peratrve-and
providsd information regarding activities of JRE., Was in
HMiami, Plorids July 20-28, 1975. ‘ -

I 4. RBAEBARA CRANCER, sge 37, married, one child,

husband - ﬁOB;ﬁI CRANCEE, both live In Suburben BT. Louls,

] Missolri, where they wsre oz July 30, 1975.

A E. JTocal Busvects :
¢ 1, CHARTIES I,, ®CHUCKIEY DO'BEIFEN °?, zge &1, raisad
8y AOXFA femily, and Ttroughtinto Teamsters by J2E 2=2 supported
by him., VWell Xnown by Teamsters officinls amd Tetzcit La Cosa
—_— . - . x.' . T . e ——
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Nostra and calla TONY GIACAIONE 'Uncle Tony". Be is known
as a hsbitual liar. .

2. maom -mm JACK™ cnwon"'. age 57, Detroit
n con Nostra licntcnant ‘and street boss who was reported to
have set up meeting with m, July 30, 1975, and never showed.
Has alibi being at Bouthfield Athletic Club,¥July 30, 1975.
NMarried to a FROVENZANO, who may be a relative of ANTHONY
PROVENZANO. - .
3. VITO "BILLY JACK" GLACALONE °°, sge 53, brother
of TONY, also Detroit la cosa Bostra lieutenant, vherubouts
unknowz July 30, 1975. Believed to bde with TONY July 26, 1975,
vhen meeting set with JRH for .Tuly 30, 1975.

4, BATFAEL "JINTY Q".QUASARAND *°, age 66, knowa
Detroit la Cosa Nostra member considered by sources as likely
to be involved in actual nurﬁe;- of JEH, because of violent

activities in the past.
' 5. PAUL VITAIE **, age 68, known Detroit la Cosa

. Nostra member and associate of QUASMO who sources believe

is likely to de involved in JRE disappearance if QUASARATO was.
6. ROLLAND MC MASTER *°*, age 61, former Becretary-

Treasurer of Teamsters ILocal 299 under both JEH and FRANK =.

FITZSDTCNS. After being relcased from prison he was appointed

adeinistrative assistant to the president of Iocal 299 by

FRAKK E. FIT2S5DDONS. BEe it suspect in numerous acts of violeace

within the Teamsters Union and in organization drives.
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c. Busmetl Outaide of Hichgg
. _ARTHONY *20NY FRO"™ raomm-g-. age 58, knowa

Kew Jersey la Cosa Nostra member and Teamster Iocal 56D Officer.
Berved time in Lewisdurg Pon:ltcnthry with JRE and reportedly
bad & "falling out® with hin while there.

2. STEPHEIN ANDRETTA *, mge 42, trusted associate of
“TONY FRO", told Newark source RALPE PICARDO t.hat he did not
participate .tn HOFFA hit, dut was left in Newark to provide
alibi for "IORY FRO". (At the time of this writing ANDZETTA
is to appear betcre Federal Grand Jury (PGJ) in Detroit
after serving six weeks in nnm. Michigan, Prison for
Contempt of Court.)

3. THOMAS ANDRETTA °*°, age 38, brother of STIRHZS,
trusted associate of "JONY FRO", reported by Newark source
to be involved in actual @isappesarance of JRH,

' 4. BALVATORE "SAL" BRIGUGLIO ***, sge 45, trusted

Ny

BN

~ essociate of “TONY PRO", reported by Newark source to dbe

involved in actual disarpearance of JRH.
5. GABRIEL "GABE" BRIGUGLIQ ***, age 36, brother of

"SAL", trusted associate of “TONY FRO", reported by Newark

source to be invclved in actual disappearance of JRH.

6. FRANCIS JOSEFX "FRANE“ SHEERAX,: age &3, presideant
Iocal 326, Wilnington, Delavare. BResides in Philadelphia
end is known associate of RUSSEL B'.J?ALINO. Ia Cosa Nostra Chief,
Eastern Fennsylvania. His vehicle seen at meeting of Ia Cosa
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Néstra figures in Wilkes Barre, Peonsylvania, August 29,
4975, and also in Detroit December &, 1975, during FGJ
- appearance of New Jersey teamsters. Xnown to ds in Detroit
area at the time of JRH d;nppuranc., and considered to
Do close friend of JRH. )
D. Other Important ﬁw‘ s

| 1. TOUIS C. LINTEAU™, also known as "The Pope”,
owner Airport Eervice Lines, Pontiac, Michigan, former president
feanster Local 614, Pontiac and former enemy of JRE who, in
the recent past, was considersd to de JRH's best friend.
According to LINTEAU, at 3:30 p.n. JRH calléd him to dhy

" . TONY GIACAIONE did not show up for the meeting at Machus ;

. Bed Fox (MRF), which hed been egcheduled for 2:00 p,m., July
30, 1975. )

2. CYNTHIA GREEN °, age 37, LINTEAU's dusiness
associate and friend of JRH lﬁd JOSEPRINE for past three years.
Ehe and LINTEAYU are inseparable; however, while ghe has
corroborated some of LINTEAU's tnt'n'nony has not always
sgreed with times and dates LINTEAU has givex.

3, JOSEFH GIACAIONE %°, sge 23, son of TONY GIACLIONE,
whose car O'BRIEV reported that he was driving on the afternoca
of July 30, 1975. Kot known to be Detroit la Cosa Nostra
member. ‘ ‘ .

4, MARVIN ALELL *, age approximately 40, wealthy
Detroit industrialist, who allowed O'BRIEH to live in his
residence for the.pnt yeor and & balf. Provided O‘BRIEN
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with ride to MEF parking lot where he nitcd for another
ride to work for the vuk preceeding JRH diuppnrance.

5. " ROBERT nom:s. JR. **, age approximately 42,
Datxloit Teanster dusiness Agent. who gave O'BRIEN ride to
vork.-cverx day from MEF parking lot week p:loceedi.ns JRH
disappearance, Ferscnal friend of O'BRIEN.

6. YRANK E. FITZSDMONS, age 65, current Internationsl
President of Tearsters Union and reported enemy of JRH. It
was be who JRH put in charge of Teamster International Union

“~

while JRH in prison. .

7. JOSEFH BANE, ER. *°, age appro:dlatc]: 50,
president Iocal €%, ‘Pontiac, Michigan, and close triend of
LINTEAU. Rot known as & particuhrly close friend or JRH.

He spent first week after the disappearance at JRH residence.

8. ANTHONY JOSEFH "TONY" ZERILLI **°*, age 48,
current underboss who reported runs Detroit la Cosa Nostra;
however, currently incarcerated Bandstone Prison. Bources
indicate no Detroit hit v!ould be made without bis approval.

9. JOSEPH ERILLI, sge 78, fatber of TONY, and
boss of Detroit Ia Cosa Nostra who is reported to be senile,
but still has a voice in Ia Cosa Nostra activities even
though his son runs it.

40. GIACAMD ®JACK® T0CCO, sge 56, Detroit la Cosa
Nostra lieutenant, who oversees Detroit Ia Cosa Nostra vhile
EOR'!'-ZEII:LI in prison. Reportedly receives order from TORY
2ERTIII as to actual operation of Detroit 1a Cosa Nostra.
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s mestified before Pederal Grand ;f&r.i,'.nemit.

®s gppeared before Pederal Grand Jury, Detroit'. and
refused to testify. - .

ses Brought before Federal Grand Jury for line-up only
.. 2o questions asked.

esse Refused to testify twice then testified from a
prepared statement.
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IT. INVECTIGATION 70 DATE L !

A. JaMES RIDILE MOFPa (JRE) o
Investigation regarding JRH has included deter-
nining associates, reviewing financial transuct.{ons. priscn

and otker records, and travel nct:lvit:les.

~~

This presentation will limit itself to JRH activitier
~during the Epring and Summer of 1975, in v&icl;' iavestigation
has revesled certain events leading up to the July 30, 1975,
meeting. . . ) )

The first krovm contact made toward any member of
the EOIT4i fanily regarding .A.NTHOHY'PROVB?Z:‘NO took place durinp
Dzcender, 1974, mt Miami, Florida, when ANTHONY GIACAIONE met
JAiME P. HOFF: (Hoffe's son) in the hallway of a condominium
brilding being shared by GIiCiLONZ and JRE. During this zeeting,
GIACALONZ told Hoffa's son that ANTHONY PROVENZANO was saying
goxe urpleasart things abeut JHI, end pressed Hoffa's son
to have his father "get together with PROVENZANO and settle
their differences". During this en:;ounter. GIACALCTZ tecld
Hoffa's son that GIAC.IONE had pet PROVINZALD at a Mianmi
resteurant during Decezber, 1974, but TUINY PROVEIZLIO was
too drurnk to discusc asy matters.

The next knowvn contact took place in the lav office
of Hoffa's son, in Detroit, on May 15, 1975. attendees were
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nﬁ, Hoffa's son, ANTEONY GIACALONE and Hu ‘brother VITO °
uncumm Coincidently, this meeting took Pplace the day
after ANTHONY GIACAIORE had bsen arrested by the Federal
Buresu of Investigation (¥BI), Detroit, for a Mail Fraud
violation, and the same w JRH appeared before the ¥GJ sitting
" 4n Detroit. | |

JRE ns aware of the neeti.ng. per his son, and the
contents of the meeting, again centered uouhdﬁ'iﬁ':ﬂneeting
with ARTHONY FROVENZANO to "settle differences® and "clear
the air",

JRH advieed both GIACALONEs he did not wish to meet
with PROVENZANO, ealling PEOVENZANO "a bux".

According to young BCFFA, the GIACAIONEs persisted
in their atteapts to arrange a meeting stating "there's
got to be a meeting", and further advising JEH tht FROVENZAND
was agreeable to meet JRH any place, any time. The meeting
terminated with HOFFA telling both GIACAIONEs he would not
" meet PROVENZANO anywhere. , ,

On Juze 3, 1975, JRH and his wife, JOSEFEINE,
traveled to San Francisco, California, and from there to
Yas Vegas, Nevada, arriving at Ias Vegas on June 5. While
in Las Vegas, EOFFA met MORRIS BHENEER, owner of the Dunes
Botel, and purportedly also met with MOE PALITZ, ehnracterized
as a forzer bootlegger, and gambler, who is connected with

Rancho lsCosta.




] . . . - R
. S

‘ On June 25, 1975, JRH traveled to New York City
returning to his Michigan residence the same evening, purpose
of the trip unknown.

" ame following day, JRH, traveled to his cadin 'in
Michigan's Upper Peninsual where he was joinéd by his son,
JAMES P. HOFFA and friends, .

Accordirng to Mrs. mnu; hé returned to lake Orion,
Michigan on July 5, 1975, which vas earlier than bad besn
anticipated, and was transported to his home from Detroit'é
Fetropolitan Airport by 1OUIS LINTEAU, of Airport Bervice
lines (ASL). -

On July 6, or July 12, 1975, (the July €th date

per Mrs. HOTFA, the July 12th date per Hoffa's son), ARNTHONY

and VITO GIACAIONE met JRH at his Iake Orion residence, and
upon termination of this meetirng, JRE told his wife that
the GIACALONEs wanted him to apsist them in getting ALLEN o
DORFMAN to help the GIACAIONEs in someway.

Further, prior to lrs. BOFFA'I departure for Florica
on July 20, 1975 (perhaps July 10, 1975) JRE received a
telephore call at his residence from ANTHONY movnézmo. pgr
Mrs, HOFFA. JRH told his wife that FROVENZANO had asked for
HOFFA's nssisfance regexrding some unknown matter, and that
HOFFA told his wife he did not plan in helping PROVEN2ANO
in any way. |

: -
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Tnvestigation reveals that IOUIS LINTEAU of ASL
and a neigtbor of JRH's, confirmed that TONY and VITO
GIACAIONE met with JRH at his residence on July 26, 1975.
According to LDNTEAV, JRH told hin a meeting was set for
Vednesday (July 30, 1975) kt the YRP Restaurant, nature of
and participants at the meeting were unlmoun to LINTZAU.

O July 28-29, 1975, JRE picked up his wife at
Detroit's Metropolitan Airport npon her return from Florida.
The following day July 29, 1975, he met with Detroit Mayor
COLIMAN YOUNG, .and some Detroit businesszmen, $cth of which
bhave been confiramed. -

On July 30, 1975, JRH left his residence st laxe
Orion st epproxicately 4:10 - 1:15 p.xm. exd proceeded to the
offices of ASL where he departed at 1:30 p.m. and irom there
to the MRF. His whereabouts since that tine are unknown.

CONCLUSIOXB

Based on the above :ane_ltigat:ion, it is felt that
ANTEONY and VITO GIACALONE were acting in a capacity of
mediaters, to settle urknown differences between JEH and
ANTHONY FROVENZANC. It is apparent 'l:haf JRH resisted this
meeting for a lengthy period and reasons as to his relenting
to finally meet FROVENZANO are unclear,

PROBLEMS
- The major problems in relation to JRE's activities
are cenéered around the fact that all information regarding

meetings between JRE and the GIACAIONEs are furnished by
«10- . .
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three parties only. These pu-tic‘ ‘being Eoffa's son, A‘
¥rs. HOFFA, and IOUIS LINTEAU. %he credibility of IOUIS
LINTEAU is unknown to the Detroit Division, and the physical
condit'ion of Mrs. HOFFA was such as to Taise questions as
to her ability to recall certsin events. Further, it
appears that Hoffa's son had ‘been purposely excluded from
mary dealings regarding his father and la Cosa Fostra

connections.

B. Airport Service Lines, Incorporated (ASL)

This is a business engaged in the transportation of
individuals between Detroit Metropolitan Airport amd various

hotels in the Metropolitan area.
The business is located in Pontiac, Michigan, and
is operated by LOUIS LINTEAU, ex-Teamster official, and

" a friend of JRY,and CYNTHIA GREEN, also a ‘friend of the

HOFFA family.
Investigation at AEL has consisted of numerous

interviews of both Mr. LINTEAU and Ms. GREZY, as well as all
office employeses and selected d.ri.vers.. Further, various
records, i.e. tine cards, etc., were given to the ¥BI voluntarily,
and have been thoroughly reviewed for additonal pertinent
interviews. .

Information resulting from the i.ntervie.w of LINTEAU,
indicates that LINTEAU had set himself up as l'butfer"
between people wishing to see JRE and himself,

ll-
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. LINTEAU revealed that om at least $wo o.ccaéiona
ANTHONY GIACAIONE went through him to attempt to set up
meetings with JRH. The proposed dates for these two separate
meetings, being July 15, 16, or 17, 1975, and July 22, 23, or
24, 1975. LINTEAU purportedly furnished JRH with these
requests, and was not avare of the outcome other than the fact
that the meetings never took place. ) ‘ )

LINTEAU bas stated that he went to the EOFFA
residence on July 26, 1975, and was told by Mr. HOFFA that
HOFFA had just spoken to the GIACALONEs and *"the meeting
is set for Vednesday, at the Machus".

LINTZEAU stated that he was not asked to ‘go to the
meeting, nor did he pursue the nature of the meeting with
Mr. HOTTA, as he felt HOFFA would have told him if he so
desired. |

On July 29, 1975, LINTFAU called JRH at his
residence and asked what JRH had planned the following day,
to which JRH replied “other than the .neeting with the people
at two o'clock, nothing". o .

The activities of Mr. LINTEAU en July 30, 1975,
as provided by him, are as follows: '

He and CYNTHIA GREEN departed ASL at approximately
4:10 p.m. waich LINTEAU volunteered was sarlier than usual.
They traveled to a bank in downtowa Pontiac, Michigan, and
then on to a restaurant, stopping at a store enroute, to
allow Ms. GREEN to make a purchame. LINTEAU advised he

-12-
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re'turned' to ASL at approximately 3:05 p.m., and upon his
return, was advised by his personnel that Ea bad besn there,
ASL, at 1:30 p.m., asking for him. '

- At this point LINTEAU advises that he unt into
his office at ASL and made a telephone eall to Iocal 299,
IBT.. Detroit, Michigan, and sﬁortly thereafter, he was in
the process to talking to an official at Detroit Metropolitan
Airport, wken he was advised by ELMNER REZVES, .ln exployee
of AEL, that JRH was on the other line for him. mﬂu
placed the time of the HOFFA call @t 3:30 p.m. -

During the conversation with JRH, LINTEAU was
asked by HOFFA if the GIACAIONEs had called, to which LINTZIAU
repiied in the negative. JKI then advised LINTEAD "the
bastards are an bour and a half late to mest ad". JRH
further advised LINTEAU that he was departing the MRF enroute
to his residence, inaszuch as lrs. HOFFA had steak dinners
planned for 4:00 p.m. However, JRE advised mnﬁ he would
stcp at ASL enroute. -

Independent investigation has determined that the
enployees of ASL ail concur that JRE did in fact arrive at
ASL at approximately 1'=5o p.2. Rurther, one employee,
advised that he pulled into the garage area of AL st precisely
the same tine as JRH, and in fact engaged JRE in a discussion
in the garage area. This employee stated that he followed
JRE into the outer office of ASL where he heard HOFEFA tell
an employee that he, JRH wanted IDUIB ‘LINTEAD to go to a meeting

13-
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w;th hin. He further stated to the sxployees that he had
e meeting at the MRF with 0NY O., and at this point the
smployee advised he could no longex" hear any of the conversation.
This employse has further stated that he renmained !.nliée ASL
for spproximately five minutes, and as he was leaving, JRH
was also in the procese of léavins, and they departed into
the garage area together. JRH told this enployee he did not
have the time to discuu' a prodlea this employee was having
regarding his pension, telling the employee "I've got this
veeting and I've got to meet on time".

Further investigation revealed that a telephone

call was placed from ASL to Local 299, at 2:35 pfm., mccording
to the records of the Michigan Bell Telephone Compacy.
Further, TEOVAS CARSON, Supervisor at Detroit Metropolitan
Airport, the individual LINTEAU sdmits talking to, whexz the
BOFFA telephone call was received at ASL, states be overheard
& fecale tell LINTEAU that JRH was on another line. CARSON

" places the time of this telephone call between 1:30 and

2:30 p.;m., stating that he believed it was closer to 2:30
p.m. |
. Rumerous intérviews of employees at ASL has failed
to confirm LINDEAU's time of 3:30 p.m., regarding the incoming
BOFFA call, nor docs anyone at ASL recall answering the
BOFFA call.
14~
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LINTEAU's activities as provided by him reveal
that he traveled to a local outdoor entertainment center
at 5:30 p.m., in the company of Ms. GREEN and JOE BA!TE_. BR. ,
m.sident of local 674, IBT, to discuss certain lador prodlers
bedxig experienced at this location. LINTEAU advises that
he returned to ASL after a brief stop at his residence at
approxinately 10:00 p.=m. .

Upon returning to ASL, LINTEAU did not ebserve any
messages from JRH, 80 he called the HOFFA residence and spoke
to Mrs. HOFFA, wko advised him of BOFFA's failure to return
howe. During this call Mrs. HOFFA told LINTEAU of the 2:15
p.m. call she had received from her husband, and of her
concern for his_ safety. LINTEAU advised Mrs. BOFF4 he would
*do sonme checking and get back to her". At this point LINTELU
initially stated he called the MRF and paged JREH ﬁith no
success and then called JOE BANE, BR., to advise him of the
situation. LINTZAU later stated, after being confronted
wzth the fzct, that BANE had denied :uch & call, LINTEAU
thea acknowledged that perhaps he did not call BAKE, however,
initially LINTEAU bad sdvised that BANE told him during this
call to recontact the MiF and have JRH paged in a second
dining room, which LINTEAU stated he did with mo success.

He then called ANTEONY Gnm‘at what he believed
to be GIACAIONE's son's residence, confronting GIACALONE
with the facts as known to him, about EOFFA's apparent meeting
with GIACALONE, which were denied by GIACAIONE. -

18-
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: Be then called CYNTHIA GREEN, _toll.:i.ns her to
procesd t.o the HOFFA vesidence and left for the ré'sidence
hizmself, arriving a little after 41:00 p.m. LINTEAU,
‘M. GREEN, and Mrs. HOFFA remained at the residence through
the evening and following morning, snd at 7:15 a.x., on
[iauly 31, 1975, LINTEAU Left the residence to locate Mr.
#0FFA's vehicle.” He stopped at ASL, and called JOE BANE, ER.,
advising BANE that JRE bad not returned to his residence and
of his intention to proceed to the MRF to look for the HOFrA
vehicle.
. LINTEAU stated that he arrived at MRF where he saw
Mr. HOFFA's green Granville, and called Ms. GREEN at the
HOFFA residence from a pay telephone adjacent to the
restauraznt in a shopping center. '
From thie poin%t, he returned to ASL, whereupon
he motified the police and JOE BANE, SR, JAMES P. EOFFA
" was called in Traverse City, Hichiga.n,lv Mrs. HOFFA.
Investigation as to LINTEAU's statement reveals
that JOE BANE, BR. states the fi:-st.-nd only call he received
from LINTEAD vas during the morning of July 31, 1975, at which
til;:e LINTEAU advised him of the. location of HOFFA's car.
Further, Mrs. HOFFA has stated LINTEAU did not make an effort
to do any checking regarding JRH's whereabouts during his

stay at the residence.

) 6=




LINTEAU is known in the Betrapolit}n! Detroit area as
s notorious "con man" and "an individual who would do
anything for a buck”. . o

. - It is felt LINTEAU was made avare of the July 30,

4975, meeting with Mr. GIACALONE and ANTEOKY PROVENZANO
by JRH during the July 26, 1975, meeting at the BOFFA
residence, and more.than likely was sither told by JRH, or
at least JRH implied to LINTEAU that LINTEAU's presence
was expected at the nee.ting' on July %0, B75.

FROBLEMS , |

LINTEAU's mepory is bad, either genuinely or by
design. Further, he provides a ma;jority. of the information
regarding the HOFFA = GIACALONE relationship. ILINTZAU also
holds all employees at ASL under his firm control,‘ to such =
degree, that one employee has stated "they will say axything
LINTZAU tells then to". It is felt LINTEAU may remain a key
to thie investigation. : .

ANTICIPATED INVESTIGATION

Continue record. review and interviews regarding

LINTEAU's ectivities between the hours of 4:00 and 3:00 p.m.,
on July 30, 1975. Reinterviews of cglected employees of ASL
will be conducted away from their place of business.

=17~




C. MACHUS HED FOX RESTAURANT (MRF)

’ This restaurant, the location of the planned
meeting between JRH and ANTHONY GIACAIONE and ANTHONY

-—

 FROVENZANO, is located in a medium sized shopping center

in -one of the nos? affluent areas of Oskland County,
Michigan. The restaurant is one of several operated by
the same company in the Burburban Detroit Area and is
extremely popular. .

The nuxber q; individuals in the area of the
resteurant and adjacent shopping center makes it cne of the
busiest areas to be found at the lunckeon hour.

Iovestigation in the vicinity,ot the MRF consisted
of hundreds of interviews at the restaurant itself, the
shopping center, including employees of the various estzblich-
ments, and lerge surrounding neighborhood.

Furthermore, all employees of the MRF were
interviewed, reservation 1ists, walk-in parties and times,
and seating times were obtained. She restaurant made
available all credit card éharges and house charge slips
as well as guest -c;hecks which contained time stamps showing
the time ean order arrived at the kitchen., Also obtained
were the cash register receipt tapes for July 30, 1975. and
through a review of all of the above. the Detroit Division
wvas able to place customers into the restaurant, ordering

-18-




" their food, and paying their bills within a much more specific
tinc freme than the witnesses themselves were sble to do
based on recall.

The vast majority of investigation in and around
the MRF was negative regarding any sightings of JRH, or any
unus:;ml activities. )

Hovever, this investigation did reveal Bix eyé-
writnesses to the presence of JRE at the MRF on July 30,
and of these witnesses, five spoke to JEH, The times of these
rightings a5 recalled by these witnesses range frod 2:00 #1
To 2:45 ¥M. One of the witne=ases, who engaged 585 in dis-
cussjon, was advised by JRY thathis wife, JOSEPHINZ, vas
sbout to undergo s cataract operation, & fact wkich was nuot
Imovm to tas generzl pudlic. A1l of the eye-witnesses stated
that JRT zppeared to be waiting for sozeone but none could
provide any inforzation as to the method of departure JRI
utilized from the MRTF. | '

_ Investigation at the IRF has failed to place any
other known participants to the July 30, meeting in the

vicinity. However, one witness does place BALVATORE °

BRIGUGZIO in the IRF parkirg 16t vhich is dbeing covered

under 8 ceparate section of this preseﬁfation.

CorcLUSIoN

Based on the extennive investigntion 1n'the

vicinity of the MOF, it is felt that JEI was not physicully

-19-
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_@bducted at the restaurant on July 30, 1975.' Further, it

is believed that JRH arrived at the MEF at approxizately

:00 PM end departed from the area of the MRF at spproxi-
“mately 2:45-50 BN,

Ko significant problems regarding this phase of
the investipation kRave occurred other than the lack of any
eye-witnesses to JRI departure from the area of the
restaurant. '

ANTICISATED TNVESTIGATION |

Detroit is in the process of re-interviewing and
displaying photographs to knovn custozers at the MRT on
July 30, bzsed on inforrztior now availadble regardinc e
rore specific time frame eostabliched through a review ¢f
the previously mentioned records. It is hoped that the zmore
precise tine element rey assist these customers in recalling

their activities prior to, during and after their luncheon at

the Mr=.
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: D. CHARLES LENTON JOSEPH O'BRIEN

Investigatioa regarding O'B.RIEB.m included his
‘activities prior to and after JRB;- diiappeunnco, associates,
relationship with TONY GIACALONE and use of and access to
F0EY GIACALONE's 1975 Mercury.” ' '

Two lengthy Lnteriiws with O'm were conducted
on August 6 and 18, 1975. 7 o
Monday. July 28, 1975 - Ee said he was in his office all day
at Teamsters Headquarters in .D'etroit packing his belongings
because he wcs being reessigned to the Southern Conference
of Teacsters in Florida. MARVIN ADELL, with wbom he was
residing for the prior year or so, dropped him off et
15 Mile Road and Telegraph at 8:00 AM. (It is noted this
is the intersection where the MRF is located). BCEBY
EOLMES, JB. picked him up at about 8:20 AM, they dropped
off BOIME's son at school and he arrived at his office at
about 9:00 AM. Ee remained at his office for the rezainder
of the day with no lu.uéh, got a ride honme with MARVIN ADELL
end stayed with ADELL all pight. .
Puceday. July 29. 1975 - O'ERIEN said in the August 6, 3975,
interview that his iornihs schedule was the same putting

hin in the vicinity of the MRF at about 8:00 AM. He said
he was at the office 21l day until 5:00 F27, but could not
recall how he got home. He dined out that svening with

‘¢he MARVIN ADELLs at a Chinese restaurant and returned to
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iheir residence for the evening, neither receiving mor
zaking any calls. _

In the August 18, 1975, interview O'BRIEN changed
bis story to say that at approximately 1:00 PM on the 29th,
he was taken by JOE FRANCO to a golf outing at the Meadow
Erook Country Club. He did mot play golf snd was dropped
off at the ADELL residence at about 5:00 PM, .ltm.ng there
for the rest of the night. .

(On August 8, 1975, JOE FRANCO said he was preseat
in O'ERIEN's office around 2:00 PM, July 26, and told O'BRIEN
he was to go to a golf outing when O'BRIEN asked him for a
. ride to the ADELLs. They left at about 2:00 ¥M, and did not

play golf. FRALNCO says he dropped O'BRIEN off at 5:00 or
§:30 PM at the ADELLs. A photograph of the two was taken

at the outing. Another witness, WILLIAM ROGERS says O'BRIZN
was seen by hir at the country clud between 8:00 FM and

10:00 PM.) |
| O'BRTEN said he called TONY GIACALONE on the evening
of July 29, 1975, at JOEY GIACAIONE's apartment snd was told
by TONY GIACALONE that he would be at the Bouthfield Athletic
Club all dey on July 30, 1975, becsuse he hal a meeting
" there, was getting a haircut and he made no mention of JRH.
Wednesday, July 30. 1975 - On August 6, 1975, O'BRIEN said
he was scheduled to go to Toronto, Canada, to a Teanmsters

meeting, but because of his transfer to the Bouthern
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Conference and dbecause o‘thcr Teansters would be in attendance,
he decided not to go. In the same ii&ervinv he said ADELL
dropped him off at 8:00 AM, BOLMES, dR. picked him up st
about 8:20 AM, and he arrived st his office at 9:00 AM.
= On August 18, 1975, O'ERIEN said he decided on
his owvn not to go to !orontc; oz July 30, 1975, saying agein
| it would be a wasted day if he wers to go.

.(BOBBY BOLMES, ER. advised O'RAIEN did not tell
him he was not going and in fact he, BOLMES, waited for
O'BRIEN at the airport in vain.) O'BRIEN said at abdbout
7:15 LM he called BOBBY HOLMES, JR.‘ny:Lng he was not going
to Toronto and requested he be picked up at the uwai place.
" ATFIL dropped him off at the intersection at about 8:05 Al
O'BRIE{ bought a paper aud se&t on the grass curdb until
8:30 Al when EOLMES picked him up.

Vhile in his office at 11:15 AM a secretary told
pim a fish had arrived air freight. O'BRTEN signed for it,
& 40 pound salmen sent by a friend in Seattle to BCB BOLMES, BX.

O'BRIEN took it upen himself to deliver the fish
to HOL'TS, EB.'c residence in Farnington. O'ERIEN said the
un:i.on station wagon was pot available as the keys cou_ld not
be located. O'BRIZN then called JCEY GIACAIONE to 1»)1':-:::;5~
his car. GIACAICHE arrived at 11:30 or 11:45 AM. While
carrying the fish dox (4' x 2' x 1') to the street, pink
wetery fluid from this dox got e his white sport shirt.
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He put the package on the left rear floor area propping it
sgainst the seat. After dropping olf Gncubm:, he took h
the fish to the HOLMES residence.

_ O'ERIEN estimated in the interviev on August 1B,
that he arrived at the S residence st 2100 PN, leaving
at 2_:15 or 2:25 FM. In the same interview, he then said
it was 12:30 PM, departing 1:15 to 1130 FM.

(Mrs. VIOLET EOLMES assisted him in cutting up
the fish. BEhe advised he arrived 1:40 FPM and remained until

about 2:20 or 2:30 FM. O'BERIEN made two attempts to meke

—

t:lsphone calls but received no ansver.)

O'ERTEN said ke tried to call TONY GIACAIONE dt
the Soutnfield Athletic Club and was told GIACAIONT. was
getting a rudb down and he could not be distrubed and the
cell was terzinated. A second call was zade to MARVIN ‘
ADELL's office, but O'EEIEN said be was told ADELL wes out.
ADELL said he got a call from O'BERIEN between 2:00 P! and
2:30 P, '

As he left he saw the package had lesked onto the
seat and floor mat - left rear and weat to Jax Car U;sh
arrivicg sbout 2:15 Flf and departing about 2:40 PM. BEe
charged gas to his Teanster Stacdard 0il card and the wash
to his own car wash cherge cxrd.

) (The Standard 0il charge slip obtained from the
‘011 cozpany for a $9.26 purchase on July 30, 1975. The
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#lip shows no time stamp and efforts to get corroborating
* yecords at the car wash were negative as thay'vcr; destroyed,
a regular practice, shortly after August 1, 1975. Euployee
inferviews were also negqtivo.) : '

~ O'BRIEN then changed his arrival time to 1:45 PM
and départure time to 2:00 PM.

O'ERIEN then said he then went to the Bouthtield
“atnletic Club, first saying he arrived there at 2:55 PM or
2:00 FM, and later changing this to 2:15 . .

O'ERIEN said he went pist the receptioniet looking
for GIACAIONE. (Receptionist said O'EEIEN was not there
that dey.) However, he fourd GIACAIONE in the hallway
jmmedietely outside the Bouthfield Athletic Clubd.

2o the interview on August 6, O'BRIEN said he
gmet with GIACAIONE defore his bhaircut.

Ir the interview on August 18, O'BRIEN gaid he
- pav GILACAIONE after the haircut, tben reconsidered and ‘
paid he saw GIACAIONE before the haircut. After accepting
two $100.00 bills from GIACAIONE as graduation gifts for
his son and daughter, O'ERIEN said he left at 3:15 PM; %
then changed his departing time to 2:30 FM. Be drove to
JOE GIACAIONE's office, estimating his sarrival at 3:10 M
(assuzing he departed the Bouthfield Athletic Club at
2:30 FM). After 10 minutes he left with JOEY GIACALONE's
‘car and in the dugust 18, 1975, interview, said he did not
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know the tize he got to his office, but the x:ecoptionilt
2ad left for the day. (She leaves at 4:30'1&1.) 0" BRIEN
then changed his time of arrival at his office to 3:35 PN,

He got a ride to the Jax Car Wash from fellow
me;mer JOE VALENTI. On August 6, 1975, O'BEIEN told
‘the FEI he left with VALENTI at 5:00 PM, arrived at the
car wash at 6:10 PM where ADELL picked him up at 6:15 PM.

In the August 18, 1975, interview, he said he
_left with VALENTI before 5:00 FM. and arrived at the car wash
at 5:45 PM. After ADELL got his car washed, they drove to
.ADELL'S hoxe. ‘

(VALERTI said on dugust 5, 1975, that O'*ERIEN
called hin at about &:00 to 4:i0 FX requesting a ride.
They left at 4:30 or 4:35 PM, and O'BRRIEN was dropped off
at a restaurant across from the car wash.)

In the interview on August 18, O'ERIEN saye he
went out to eat with the ADELLs that evening at adout
7:30 P! to a Chinese restaurant, and.they returned to the
residence after an hour or so. He said he made a loag
distance call that evening to his wife in West Mexphis,
Arkansas, and received no incoming calls.

ursdey, July 31, 1975 - O'BRIEN departed the ADELL
Tesidence with ADZLL and was dropped off at 15 Mile Road
end Telegrnph.. After buying a paper, he stood and waited
north of the MRF, He did not notice JRE's car parked 1.n
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front of the restaurant. He said he knows the car, blut_did
not see it parked where the police later recovered it.

O'ERIEN arrived st his office at about 9:30 Al
Ir mid-morning, he received a message frem BARBARA LIPCHICK
to ;-11 10UIS LINTEAU since JRE did not come home last night.
LINTEAU told him the "old man" was missing and Hoffa's son ‘
had returned to his Troy residence from & vacstion. O'BRIEN
s2id be then called Hoffa's son, and thess two above calls
were at 2:00 FMN.

At 2:30 PM, he called JOEY GIACAIONE for a ride.
GIACAIONE picked him up about a half hour later and they
went to GIACAIONL's apartment. TONY GIACAIONE was there
and said LINTEAU had called hiz to see whether he, GIACAIONE,
bad seen JRH and/or had an appointment with him the prior day
(July 30, 1975). GIACALONE told O'BRIEN that he informed
LINTEAU that he had not seen JEE and did not have an
eppointment with him and did not ¥nov his whereabouts.

He left with JOEY GIACAIONE who was saroute to
a theater, and arrived at the ADELLs st about dinner time.

He called Hoffa's son. After borrowing ADILL's
car, a drown Lincoln, he went to Hoffa's son's Troy bome
to protect the family at 6:15 P! and stayed there while
Eoffa's son went to his father's home. |

At about 11:30 PM, Hoffa‘'s son called him saying

'he wanted to see him.
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Friday, August 1. 1975 = At about 2:30 AN.. O'RRIEN went to
see Hoffa's son after he had JOE BANE, JR. come to the

ie;idence .to protect the family. O'BRIEN said bhe met with
Hoffa's son and sccused by !prh's son of knowing more th;n
he was saying., O'ERIEN said Hoffa's son was acting like a
prosecutor. O'EEIEN said be felt that Eoffa's son was tired
and thought it best to leave, which he did at. adout 4:45 AM.

As he was leaving, O'ERIEN said he was asked to
arrange a meeting between EHoffa's son and TONY GIACAIORE for
the next day. O'BRIEN agreed to do it and returned to ADELL's.

O'BRIEN called GIACAIONE in the morning saying
Hoffa's son wantcd to meet, and GIACALONE, he said, responded
<het he would do anything be could to help. GILACAIOKE told
him thet LINTEAU hed called again and he denied a July 30,
1975, meeting and did not know anything.

O'ERIEN then said he ealled Hoffa's son saying
GIACALONE would meet, and Boffa's son said he and his sister
would hendle it. ' | -

O'BRIEN sgsin called GIACAIORE, said he called
GIACAIONE and told h:.m that Boffa's son would arrange a

meeting himself.
O'BEIEN said he did pot sdvise GIACAIORE to meet

or not meet Hoffa's son, nor did be say to GIACAIOKE that
Hoffa's son was trying to "set him up®.

' O'BRIEN said some time on the afternoon of
August 1, 1975, he vent to JOEY GIACALONE's apartmeat,
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sxd that later that evening, he weat to%ni&rﬁ%hhﬁ

wwnd his wife and JOEY GIACAIORE. He said he drove TONY
GIAGAIDNE s Cadillac and they went to the Bt. Clair Inn in
Bt. Olair, Michigan. during the di.nnu', O'ERIEN said
GIACAIONE told bim he would make a haircut sppointment for
hin the next day. ' |

He spent .tha night at the ADELLs.

(Detroit Police Department had GIACAIONE under sur-
veillance Adugust 1, 1975. 4t Bo time on August 1, 1975, was
O*ERIER seen in the company of GIACAIONE. At 5:50 PM, TONY
and his wife. JOEY, and a young feamsle, believed to be KYIE
TEORNTON, departed JOEY GIACAiDII'I apartnment in the Cadillac.
The vekicle was 1ot in traffic. The Cadillac, with TOIY
GIACAIOLE driving, Teturned to the apartzent ot B:‘45 PM with
passengers wio could not be identified. Distance to the Bt.
Clair Ion is approxinmately 120 miles round trip.' Interviews
with exployees and several custoxners of the Bt. Clair Inn
between 7:00 and 9:00 PM failed to ;ince O'BRIEN cor the
GLICALONEs there.)

Baturday, August 2. 1975 - O'BRIEN said he called TONY
GIACAIONE in the morning snd was told he had a 1:00 PM
kaircut appointment at the Bouthfield Athletic Cludb.
(Actually, the barbershop adjoins the Southfield Athletic
Cludb.) He said he met GIACALONE there and doth went to
the bDarbershop. (Barber confirms their presence there.)
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O'BRIEN said he left the Bouthfield Athletic Clud
cozplex at sbout 3:30 FM and weat to the &m residence,
later attending RORERT ADELL's wedding. '

Surday,‘Ausust 8, 1975 - O'BRIEN said be flew to West Memphis,
Avkansas, to be with his wife, leaving soxmetize arcund 9:00 AN.
He said in his August 6. 1975, interview, he remained tnere
until he heard the FEI was locking for hiz to interview kinm
and returned to Detroit on August 6, 1975. )

Ip the interview on August 18, O'BRIEN said he
forgot to tell the FEI he was in Washington, D.C. at Teaxster
Eeadquarters to arrange for new credit cards, stc. for his
pew Bouthern Conference assignzent. KEe said he sav FRANK
FITZSIITONS only to say “hello" and returned to West Mempnis
after 6:00 PM.

(FIT2SIMONS told the FEI he in fact had s meeting
with O'ERIEN that day and directed O'BEIEN to z_'eturn to
Detroit to meet with the FBI.)

CONCLUSIONS )
It appears from all investigation to date, that
| O'BRIEN wes used as an instrusent by TONT GIACAIONE in the
disappeerance of JRH. O'BRIEN is known to be one of the
fow persons JRH would get into & car with.

O'BRIEN is alleged to have been in dedbt to
GIACAIONE for a large sum of money. O°'BRIEN is xnown,
despite his denials to have bad & seriocus ¥falling out®
yith JRE in the Fall of 1974 over running for the Local 99
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Presidency, which JRH opposed. JFrom then on, their relatioz-

ship cooled rapidly. )
. O'BRIEN, by his own admission, was in the vicinity
of the MEF on July 30, 1975. 4zn eyewitness has placed hin

_ ¢here with JRE in a Mercury similar to JOEY GIACALONE's.

(Bee Eyewitness Bection.) It is possible he had no prier
knowledge .oi' an abduction when he picked JBH up, but
certainly has detailed knowledge of later events.
3 Furtber, O'BRIEN's activities and behavior since
he moved to Florida are suspect, at the very least. He has
hed no definadle duties with the Southern Conference while ke
draws his §25,000.00 plus per year salary. Prior to Christuas,
1975, he moved back to West Mecphis, Arkansas, making bis
union functions even more unclear while be is alleged to be
réporting directly to FRANE FITZSIMMONS.

FROBLEMS |

O'BRIEN's two (2) FEI interviews are repleat witi

* inconsistencies and untruths which collateral interviews

> - e

have proved.
O'BRIEN is described by even his closest friends

as a pathological liar who borders on being totally incompetent.
His closest associstes with organized cr:lmg and/or union
affiliation refuse to talk to the FEI, and as O'BRIEN did,
have taken the Fifth Amendment before the FGJ.

His most recent move has made coverage of hinm

‘more difficult.
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E. ANTHONY WIONY JACK" GIACAIONE -

GIACAIONE's naxe became prominent in the imvestigation
the Tirst day of the investigstion after IOUIE LINTEAU and
ASL employees identified him as st least one of the people
JRE n.entioned he was to meet ﬁth at the MRF on July 30,

1975. (In view of the fact that this has been documented

in other investigative sections of this report, this section
will deal with what is known of GIACATONE's association with
JRH ‘and bis activities during pertinent periods). .

GLACAIONE's friendship with JRE has been well documented
over the years, and within the la Cosa Noatra. GﬁGAIONE is
considered the Teamster contact man. BIACALONE's ex-girl
friezd, SYIVIA PARIS (deceased) was CHUCEIE O'ERTEN'Ss mother. f
BYLVIA and JOSEFEINE HOFFA were very good friends, and as
O'ERIEN got older, be vas equally close to JRH and TONY
GIACAIONE. It is bdelieved that through these associations,

&

" GLACATONE alvays kmew what was happening with JEE and the

Teansters. However, after JRH was released from prison with
his imposed union restx_*ictions. he served no useful purpose
to GIACAIONE, and there is mot a great deal of known contact:
between the two mea. Therefore, the increased numder of

- meetings between these two, especially deginning in early

July, indicates increased pressure ®© have some type of meeting,
and that "sometbing Big" was going on.
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' O July 30, 1975, GIACALONE krrived at the GAC @t
41:00 a.;m. and left late in the afternoon. “4his has been
verified through extensive investigation. O'BB:EN stated hbe
saw ‘GIACAIONE at SAC July 30, 1975, which was verified, and
both were seen deparing BAC at 2:30 or 2:45 p.m. July 30, 1975.
O'BR}EN stated he then returned to his union office from there
and said that GIACAIONE told hizm that he was going to see
nis friend, BEUIIE HOMPIREY, whose office is located in the
saxe complex s the SAC. 'This information was verified when
HUMFHEREY advised that GIACALONE was in his office from
approximately 3:00 until approximately 4:15 p.m. Their
departure from the SAC complex had been verified by acdditionsal
irvestigaticn. Almost everyone interviewed at the SAC coxplex
revealed that GIACALOKE delinitely appeared to de esteblishing
an alibi, inasmuch as he made himself very visible, Bhich
is not his normal style. '

Investigation revealed (and reported in ether section)
that several kmown telephone and personal contacts occurred
between O'BRIEGH and GIACALONE during the following four days
until O'BRIE( left for Vest Memphis, Arkansas, which is his
wife's home, on Bunday, August 2, 1975.

CONCLUSION
It is believed that because of extensive investigation

irto the activities of GIACALONE on July 30, 1975, and his
spparent attempt to establish an alibi, that he definitely




. A
Set up the meeting ‘that tay, however, mever-planned to attend.
When O'BRIEN met with GIACAIONE at the BAC at spproxizmately
2:30 or 2:45 p.;m., it is believed that he either was re;eivi.ng
additional instructions or perbaps had gotten "cold feet" and
was tr:ins to get out of his part in the crime.' O'BRIEN, in
bis interview, indicated that he saw GIACAIONE at the BAC
because GIACAICNE wanted to give him two $100 dills to give
to his two children for graduation presents. If the assumption
4s correct that O'ARRIEN .was trying not to become involved
in the disappeaiance. this would explain why JRE had to wait

at the MRF for a long period of time.

FPROZIENS

The prodblems concerning this investigation is the
same as every other portiocn of investigation in which O'BRIEN
is involved, pazely,O'BRIEN is & habitusl lias. GIACAIONE
Tefuses to be interviewed and took the Pifth Avendment
besfore the Detroit Federal Grand.Juz'y. Bince no information

cex be cbtaized from bim, other sources of information must

be relied upon.
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7. ANTHONY PONY PRO" PROVENZANO Y70MY PRO)

TORY FRO's name is dimclosed in -this case almost
imnediately following the disappearance of JRH whea it was
. suspected thit it was he who JEH was to meet at the M
on July 30, 1975. (Facts surrounding this meeting have been
discussed in previous investigative secticms.) Initial
investigation was limited to an interview of him scon after
the disappearance at which time he said he va.s in New Jersey
cn July 20, 1975, and knew nothing sbout the whereabouts of
JRE. TONY FRO was subpoenaed before Detroit FGJ, Septexder 3,
1975, but refused to testify. Even though TONY FRO continued
to be & suspect, no further evidence was developed to
eorroi;orato information that he was to meet JRH on July 5V,
1975. |

Bowever, on Hovember 5, 1975, RALPE PICARDO (protect)
began to furnish information to Bureau Agents regarding eriminzl
activities of TONY PRO, SALVATORE and GABRIEL BRIGUGLIO and
THOMAS and STEPHEN ANDRETTA, ail Xew Jezsey Teansters
associated with Local 560. FPICARDO contended that ke had
personal knowledge of two other aborted attempts by TONY FPRO -
on JRH's li:l'e.~ These purportedly occurred in November of
1973, aud December of 1974. However, source did Dot know
the reacons that these plans were not carried out.

PICARDO alleges that in August, 1975, a few days
“after the disappearance of JEH, he was visited st the Few
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Sersey Btate Penitentiary (vhere he is .ervi.ng a .entence Ior
Becond Degree Murder) by STEFHEN and !n:ms AYDRETTA and
MARTIR BEINDLER to transact business regarding 14ft Van,
Incorporated, a business owned bty PICARDO. When THOMAS
ANDRETTA and SHINDLER were out of the room, ANDRETTA asked
PICARDO if Federal Agents had been to see bhin and then made
adrissions snd references that PROVENZANO's group was in-
volved in the JEE disappearance and ltntedm‘l:“%‘he “body

was brought dack to New Jersey by Gatewsy Transportation

Company. BTEPHEN ANDREITA stated that he was not present

in Detroit, but Lad stayed in New Jersey tc; provide an alibi
for TONY PRO. Investigation at Newark showed that PICARDO
wes visited by AIDRETZA and SHINVLER during the periineat
time period. During interview of TONY PRO on August &, 1975,
PROVENZANO cleimed he wae with STEPEEN ARDRETTA the day of
JRi's disappearance. FICARDO speculates that inasmuch as
¢the ANDRETTAs and BRIGUGLIOs axe PROVENZANO's most trusted
associates, that it would follow if PROVENZANO was involved
jn the disappearance of JEH they would be also. .

Tt should be noted that unrelated inforzation
c;oncerning the illegal sctivities of Teanster Iocel 560,
has been provided by FICARIO. ohis information led to a
search of local 560 4in which numerous loensherking records
were cbtained as PICARDO bhad indicated.
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CONCLUSIONS .

2ONY FPEO served time in Lewisdberg Prison with JRH
during which time it was reported that while they started as
very good friends, they had o "Failing

out® some time during
their incarceration. This argument was reportedly caused by
FRi's Tefusal to assist 20NT PRO in receiving some t7pe of
!‘eamste_r pension money which he felt JRE could get for him.
Sowe scurces have indicated other reasons tor. this fight.
Eowever, the restoration of TONY FRO's pension is the most
prevalent reason. One thing seens certain, there was an
argument which resulted in these two individuals becoming
enenies prio-r to their release from prison.

Tt is believed that if PICARDO's information is
correct, TONY PRO wae responsidle for JRH's disappesracce
and used his continued attempts to bave a meeting with JRH
as an excuse for the set-up on July 30, 1975. Details of
the abduction, if any, are unknown; however, TOMY ANDRETTA
and the BRIGUGLIOs figure to have had e part in it.

PROBLEMS '

It tppevars as if TONY and VITO GIACAIONE were uscd
to pursuade JRE to ittend this meeting at the MRF. However,
it is nct known why JRH agreed to it after refusing for so
long to meet with TONY PRO. (It should De noted that ICNY
GLACAIOIE is married to a PROVENZANO Deliéved to be & cousin

‘of SONY PEO.)
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Algo, if the Detroit 1°N was used to usis‘c in

the dissppearance, it is ‘unknown why the bod: would de
transported back to New Jersey when Detroit Orgu:ized Crize

people have proven in the past that the;y are capsble of
taking care of such things. -




G. FHISICAL EVIDENCE
Investisatian to date has developed the following
physical evidence:

"4, Oz July 31, 1975, a 197 Pontiac Grandville.
two ~dooi-, green with greea vinyl top, 1975 Michigan license
HRHA-642, was obtained and determined to be the vehicle owned
and driven on July 30, 1975, by JRE. Mnty—!m latent -
Tingerprints were -obtained from ‘this vehicle ‘bx the Michigan
State Police Crime Iaboratory who conducted this exexination.
Frnotographs of these prints were obtained and sent to the
#BI lsboratory. Four of these latents were of fingerprints
and two of those were identified as those of JRH. Tre
reezinder of the 1ifts were unacceptable for comparieon in
their present form. Kumerous coaparisons with pos;ible
suspects in this case to date leave the remaining two latent
fingerprints unidentified. '

2. On August 9, 1975, 2 975 maroon Merfury, four
door, 1975 Michigan license mS—MG. ‘wu seized based on a
starch warrant issued at nefroit. This vebicle which is owned
by JOSEFH GIACAIONE, TONY GIACAIONE's son, was seized Decause
CEUCKIE O'BRIEN had advised it was the wvehicle he had driven
oz the afternoon of July 30, 1975. ZThe vehicle was searched
thoroughly on August 9, 1975,"by ¥FBI Iaboratory pcr:onn't}.
Twenty-six latent fingerprints and two peln prints of value
were taken Irom the vehicle. A Remington Wingmaster .12 gauge
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pump shotgun was located in a black case in the trunk. In

the trunk was a box of .12 gauge doudle gero buck shot shells

as well as numerocus .38 and .22 caliber bullets which

were located in the glove compartment. Under the driver's

seat was a black leather pistol holder. . ‘
Ten of the latent fingerprints which were found

. were identical to those of THARIES L.Q‘Bi!m&' and one was

identical to the Agent who seized the car. Of those remaining

‘5!5 have not been identified to date.

On Aupust 13 and August 15, 1975, - German Bhephexd
scent dog vhich belong to both the Bloomfield Towaship Folice
Department and TACHAS P. MC GINN {rom FPhiladelphie, Feansplvanis,

(wvhoce dogs hsve been used in pumerous Bureau cases 'in the

past) were brought in. All three dog.s have excellent
reputations in the field of matching body scents. K1l thrée
dogs indicated a strong indication of JRH scents in the

reer right seat of above vehicle. OUOne dog indicated & scent
in the trunk of the vehicle which could not be conclusive
since the scent of JRE could have drifted there from the back
seat. Both trainers of these dogs indicated that the dogs’
reactions clearly indicated that at some time JRH was in the
back seat of that wehicle.

A FBI ladoratory report dated Eeptember 19, 1975,
reported that a single three inch brown head bair was fobnd
in the rear seat back rest of the above vehicle. This hair
bad characteristics similar to Xnown JRE bairs which were
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previously sudbmitted. Based on the conpari.-ons. possibility
could not de eliminated that these haix;: originated from the
same person. A positive ‘react:lon for the gresence ©f Blood
was found on the chemical located cn the surface of the

luir;.‘ however, not snough of this substance was ndhble

for additional tests.

3. Page Ehoving JAMES R. HOFPA Appointments -
On August &, 1975, JOSEFHINE HOFFA provided a list

of scheduled events or motes which she advised were in

JRI's bandwriting. This note appesrs to be a list of activitices
and/or telephone calls JRH felt he had to meke for the
several days prior to his disappgarmce. The following
notation appears in the middle of eleven other notations:

" P G 230 Wed 44 Mile Tel Fox Rest Maple Road't Tnis paper
was found taped to his lamp shade on his desk which was
apparently \'vhat JRE did with important messages. It should
be noted that JRHE later thought the meeting was for 2 o'clock
p.xm. because that is what he 014 IOUIS LINTEAU and hie wife,
JOSEFPHINE. BHowever, it i.s unknown if he actually told the
people the wrong time or if he wrote the wrong time on the
piece of paper. Initially, it was believed that because of
where the note was found that this message was taken over
the telephone, but later it was deternined that he took nany'
megsages from different pieces of faper and prepared one

1ist fo» all appointments and notes.
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The address "4 Mile Tel" is incorrect, (the ——
correct address is 15 Mile or Maple Road as it is -omefimes )
called, and Telegraph :o.d. indicating he was mot accustomed
to g.iaing to the MRP on a regular dbasis. The words "Maple Boad"[
which is the correct street, was uritte.n by a different pen
indicating he probably later looked up the address or

receive.d additional information concerning the correct

address from someone else, Interestingly, be was last seen
on the north s.ide of the restaurant,”which would be the Maple
Réad side of the restaurant, and also his car was parked on
that side, indicating that the "Maple Road" could have been
an additional message telling him where he was to wait in
relationship to the restaurant. *The restaurant reguires

8 suit and tie which he was not wearing, indicating that

the meeting probably never was intended to be inside the
restaurant. (Details adout the investigation at the Red

Fox can be found in other ﬁvesti;ati,ve secticns.)
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H. LINE-UP AND EYEWITNESEES -

On Decenber &4, 1975, based on intomtioghprovided
by Newark source, ¥HOMAS ANDREITA, SALVATORE BRIGUGLIO, and
m'nnm. BRIGUGLIO were brought before the Detroit FGJ and
asked if they would voluntarily appear before a line-up

concerning the disappearance of JRH. Each of thex ansvered

no and were then takez before U.5. District Judge JUES P.
CSURCHILL who ordered thenm to appear in a line-up to be held
Decexber 6, 1975. This order by the Judge was the result

of a FGJ request that a line-up be held based on information
they bed received that possidly any one of the three in-
dividuels mentioned above were responsible for the disappearance
of JRH. ' '

The line-up was held as planned December 6, 1975,
however not before much confusion 'va.s generated by their
sttorney, WILLIAM E, BUFALINO, which resulted in the suspectc’
arrest for a short period of time on the same date. (The
charge Willful Disobedience of & Coiart Order was later dis-
nissed.) | ) .

Two actual witnesses (aloag with four (&) stoged
witnesses) viewed three (3) ssparate line-ups each containing
one of the suspects. HOLBERT HALL D'DﬁL‘L (protect) was the
Chief Witness after he had previously provided information
that he actually saw JBH i.n':“;.the right rcir seat of a maréon
'I.iz;coln or Mercury along viéh three other individuals, one
. who be identified as CHUCKIE O'BRIEN, in the vicinity of
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the MAF at approximately 2:00 FM, July 30,_19'/5. He had
previously been intervieved on several occasions and had
deen given a polygéaph’ axﬁ‘inltion. which determined his
-tatements to be mth*l

O'IELL was unable to i.dantify any of the line-up
participants as being those he had seen in the sbove-
pentioned vehicle. . O'DELL was re-interviewed December 12,
1975, at which time he was shown color photos'ruphl of the
line-up and hbe advised that he could neither eliminate nor
identify any of the above individuals as those he had seen
in the car. O'DELL did make several statements during this

interview which cast a doubt as to his reliedility such as

®he read the papers and it looked like they were getting
awsy with it". Froxz that statezeat and others, it appeared
as if he was trying to “do the FEI a favor®. However,
O'DELL did not back down stating that what he bed originally
stated he gaw was the truth, und that he would be willing to
testify to it. Preparations are being made to bhave O'DELL
re-interviewed with the aid of a polygraph to determine nis
:eha‘bllzty.

Another witness MARJORIE JANE BISSATLION, (protect)
who on August 15, 1975, was intervieved and hed stated she
saw an unknown white male in a browa or maroon "flashy" car
at approximately 2:00 FM in the MRF parking lot at the rear

'of“the restaurant. On Decexber 5, 1975, she was re-goatacted

ol



at which time (prior to the interviewing Agents telling ber
why they had called) she said she was Just going to telephone
the FBEI bDecause she had seen a photograph of SALVATORE
BEIGUGLIO in the newspaper and believed that he was the in-
di;idual she had ueﬁ on July 30, 1975. At the line-up
BISSATLION picked SALVATORE ERIGUGLIO &s the person sbe sav
pitting in the parked vehicle at the rear of the MEF on
July 30, 1975. ' '

CONCLUSIONS AND PROBLEMS

It is felt that no conclusive evidence can de
drawvn at this time from the i:ﬁ‘omtion provided by the

eyewitnesses. In O'DELL's case, it is strongly suspected
that although he velieves what he saw actually todk place,
there is reason to believe that he m.have gotten some of
bis information froz the newspaper and ip providing it in
az effort to "belp® the investigation. Additional interviews
will deterzine which is true. ’ )
In the casz of :BISSAII.IDN. any defense attorney
would obviocusly state that her viewing of the BRIGUGLIO
photograph in the neéwspaper the day defore was prejucicial,
end, thercfore bher eyewitness identiﬁ.g.ntion at the line-up
would be void. However, if additional physical evidence is
obtained to place SALVATORE BRIGUGLIO in the vicinity of
the MEF, sbe would definitely be a witness who could be used

to-tubstantintc other evidence or testimony.
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I. ROLTAND B. MC MASTER R
MC MASTER served as an officer in Detroit Teamsters
local 299 from 1955 to 1967, and since 1970 as a General
Organizer for the Teansters in Chicago and Detroit. MNumerous

acts of violence have occurred over the years at local 299;

and the month preceeding the HOFFA disappearance there was 2
beating of a Iocal 299 business agent and the bombi.ns of
RICHARD FITZSM’IONS' teamster automobile.on Jnly 10, 1975.
In 1970, MC FASTIR was transferred from Iocal 299 to Chicago
after one of his associates bhad beaten another Teamsters
officiel in an argument about expenses. Bince that time
almost every act of violence bhas somebow been traced to a
preseat or former associate of MU MASTER. Because of this
and because it ig known that MC MASTER has always wanted to
exercise control over Iocal 299, he almost immediately decanme
a suspect. )

Bource information was received that the PFPITZSIMIORS'
car bombing waé used as a means 61‘ cc-»vering the JRH disappearance
by making the disappearance look like a Iocal 299 prodlem and
in retaliation for the car bombing. The car dombing investi-
gation is being handled separately by the Detroit Divisioz;
however, in view of thip information the investigation was
intensified. Two of the chief suspects developed :ln tbe case
are JAI'ES BHAW and LAWRENCE MC HENRY who are known “"strong
ara men" for JACK FERRIS who is now closely associated with

g



MC MASTER. This case il still pendins with-!GJ -ction
expectéd soon. )

4n Indianapolis source ouﬁ in the investigation
advised that an individual by the name of LARRY YOUNG from
Detioit Lad offered this source $50,000 to kill JRH. Accord;ng‘
to the source this offer was made qp,proximately one month
before the disappearance. BSource also indicated later in
the same interview that he felt that YOUNG and a friend of
kis by the naﬁxe of DON WZLIS wers probably responsidvle for
JRH's death. Ihvestigation later deternined that WELLS lives
on a farm which is owned by ROLLAXND HC MASTER in Wixom,
Michigen. Ko corroborating infomtio:; hes been developed
to show that WELIS and YOUNG - are involved in the disappearunce,
(incidently, both were recently arrested by the Detroit FBI
on a TFIS case involving stolen steel,) Investigation continues
regarding these individuals; however, the reliability of the
source has never dbeen detemined. -

The investigatian conceming thﬁ possibility that
JRE's body was shipped from the Detroit area by Gateway
Transportation comfa.ny. determined that one ol the Detroit
terminal managers STANTON BARR is a close personal friend
and ex-brother-in-law of MC MASTER. No information has been
developed indicating BARR is involved in any illegal activities.
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) CONCLUSION . . N
Obviously, numerous pieces of unrelated information

tend to imply that MC MASTER may be involved in the JRH
disappearance. He was interviewed by the FBI on August
6, 1975, snd claimed that he was at bis farz all day July
30, 1975. This information has not .been verified to date,
inassuch as no one was found to have been with him. When
called before the FGJ, he took the Fifth Anendment. Based
oz all 4pformation there is no concrete evidence to indicate
MC MASTER's involvement; however, there is enough independernt
testimony that he be retained as a suspect. Iovestigatioz
will continue regarding FMC MAETER.

FROBLENS

There is very little, if any, corroborating
testimony to the pumerous allegations made against MC MASTZIR.



J. YDTIVES POR DISAPPEARANCE

1. The motive mentioned most recently by dboth
confidential sources and teamster officisla is that JRE
was killed because of his attexpts to re-enter Teanster
Uuien politics. Several sources stated thet JEE had told
them personally that he expected to have his restrictions
1ifted by August, 1975. The fazily pexbers have all in-
dicated that they felt the restrictions sgainst JEE'S
re-cntry into union politics would be lifted scon, however,
pone of thea had ever been given a specific month. Bource
4nformation indicates that 4¢ JRE re-entertd Teaxmster Union
politice and eventually became the head of the Internationsl
Uzion again, he would not be as eaEy to handle as is FRAE
FITZSIMMONS. ’

2. Various sources have indicated that JBH, in
an attexpt to have bis union restrictions 1ifted, was
preparing to testify sgainst illegal Tesmsters activities
which included k:.ck’bucks and other violations of Federal
Lsbor Law. It was even said that JRI bad already provided
some such .tnfomtion to somecne in Washington, D.C.,
precunably at the Justice Departzeat. To date, mO infor-
mation has ever been received to substantiate the fact
that JRE ever had oT was intending to provide such infor-

nt.ion.
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. 3. It is very possible that the motive for the
disappearance and presumed murder would be.a perqonal
vepdetta; namely, from TONY FPRO. The possidbility could
exist; however, that this vendetta was mot that of
FROVENZANO's but someone toﬁlly unknown in this ease.
As stated in other sections of this report ;. however it
is believed that the hit, if there was cne, would have
been approved at very high levels within the Drganized Crime
structure. If this be the case, it would tend to lecd
credence to the evidence that FROVENZAND or certainly
someone &t his level, both within the Teamsters Unicn and
the ICN, was respoansible.

&4, It should be remexdered; however, tiut no
evidence has been developed to date which would prove that
JRE is either dead or alive. ¢ With the passage of time;
however, it becomes increasingly less likely that JRE is
alive. Many individuals including LOUIS LINTEAU continue
to believe that he is alive; however, he can offer no ex-
planation as to ihy JEH would disappear or where he could
remein in hiding for such a long period of time. Further,
there appears to be no reason why JEH would voluntarily
disappear inasmuch as it would serve i;o useful purpose.
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III. DETROIT ORGANIZED CRIME BTHIEE FORCE AND
FEDERAL GRAND JUEY INVESTIGATION

A. Detroit Federal Grand Jury ,
Between Bepteaber 2, 1975 and Deceadber 11, 1975, a
total of 95 individuals (some more than once) appeared before
the Federal Grand Jury (PGJ) in Detroit. of these, gR'™
their Fifth Anandnent privileges and refused to testify. %The
people refusing to testify were generally xnown laCosa Nostra

pembers and/or Teanster officisls, many of whom were either
under indictzent or aware of pending indictments in unrelated
cases or otherwise were concerned that questions would not
relate to JRE's disappearance.
B. Josepu Giecalone's Vehicle

On August 8, 1975, a search warrant was issued for
a 1975 maroocn Mercury, which was owzed by JOSEPE GLACAIONE, son
of Detroit lalosa Nostra member TONI GIACATIONE, which was driven
by CHARLES O'BEIEN the day of JRE's disappearance. (Details
of search and evideunce obtained were discussed in Bection II
under Poysical Evidence). Numerous attempts have been made
by GIACAIONE and his sttorneys to have the vehicle returned,
including oral urgu:‘:ie;.nts before the U.S. Bixth Circuit Court
of Lppeals during which the probable cause of the search wWas |
attacked., The car remains in the custody of the Detroit FBI

as evidence.
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d C. New Jertgz Teansters

Oz Deceaber &, 1975, ymoys ANIEE??A an ATV ATORr
and GAJB'BIEL BRIGUGLYO ippeucd before the Detroit ¥GJ ang
Tefused to epter a 1neup. Following tnis, they were brought
before U.B. Distriet J‘;adgc JAMES P, CBURCETLY, qna ordered to
- &PPear in & lineup on Devemper €, 1975, which was directed by
the Detroit »GJ, (Invutigntion in this regarg vas discusseqd
in Bectiop 1T uoder Eyewitnesseg and Id.nmp).f During the
lineup, the above individualg vere placed under arrest for

;ooperate during lineup Procedures. Budjects later, game date,
through their attorney, WILITaM E. BUFALINO, agreed to appeer
in the lineup, Tne eharges 4geinst them for fajlure o coaply
with the court order were disnigsed gt the Tequest of Chier
Etrike Force Adttorney RORERT C. OZIR op Decenber 8, 1975,

On Decenmber 11, 1975, STEPEEY ARDRETTA was ‘Tenanded
to the custody of the U.S, Marsha) tor’ciﬁ.l Coatenpt of Court
after he refused to testify before the Detroit FGJ under a
€rant of immunity. ANDRETTY hes Temained in custody despite
mi;erous atteapts by BUFALIND, I»forc U.B. District Judge
RALPH M, FREEMAN, to have bhinm released, On January 21, 1978,
ANDRETTA agreed to testify after the Bixth Circuit Court of
4dppeals, on January 20, 1976, bad turnea down hig Tequest
for a hearing op the contempt charge. (43 of this writing,
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these &cencies for a Period of three weeks., It 44 Telt that
Buch informatjion Woich wag discusgeq gt these Reetings ang
later 8ppeared in the aews Redia coulq bave beep leaked to the -
Press by any aunber of individua g, 'Md.itiondly. severa)
large-scple :anestigationa, ""cpecirically Larco's ang the
Releigh Houge Restauunts. Teceived neyg Coverage from the
OVLErsS Of thege establisbnenty thezselveg,
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ZThe infomafion providsd to JAMES P, EOFFA fl under kis control
and while we believe hl nornlly gives tho s.n:omtzon to the .
¥BI first, we can never be sure.

. It 4is our contention, however, that none of thoie
lesks have ever been traced directly to the FBI. BRegardless,
the news media pressure and leaks of both factual and
erroneous information continues to be a problen.

B. Information Provided ‘

Tt should be noted that s majority of the informetion
which has led to suspects in Detroit and other Divisions has
been provided by a very limited pumber of individuals without
corroporatioa. The type of informationu provided has been very:
difficult to corroborate especially in view of tke fact that
the majority of individuals who could possibly help will not
because of possible involvement in unrelated uieaul activities.
A large nuzber of the people interviewed or drought before
the PGJ are either Teamsters v.md/or h;mm qrganized crime
figures. '

C. The Detroit Federz) Grand Jury

The Detroit FGJ has failed to provide any additional
investigative direction dased on their findings. To date.
the individuals who have talked defors the FGJ have also been
interviewed extensively by the ¥EI, and provided essentially
the same information. It is our feeling that the early
witnesces were brought too guickly by the Detroit Btrike Force
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before the PGJ with not enough time between aitnesses in order
to reviev their information. Of 95 XGT witnesses between
Ssptenmder 2, 1975 and Decemdesr 1M, 1975, &8 appeared between
Beptenber 2, 1975 ana Beptemder 47, 1975.

D. Madiet;gn‘
- Jurisdiction in thig case is dasically unclear and
the Btrike Force, Detroit ' bas indicated that regardless of
where the bodr is found, the Prosscution will probdably be by
local authoritieg,

E. Informant Informat;on

The lack of concrete informant information, especially

Irea top echelon informants, 1sads one to believe ;;ha.t there
is a limited zuzber of pecple who know the facts surrounding
the disappearance of JAIES R. BOFFA. This would tend to
indicate a kit which was asuthorized at tie highest levels of
the orgenized erime structure, er to a lesser degres, f.hat the
*Zurder” occurred coxpletely outside of the LeCosa Nostra
structure. This latter possibility is considersd remots in
view of the ubunc-a ©f a reacticn from the LaCosa Nostra
leadership that could renbnably be expected if JAMES R. HOFLA
bad deen killea by someons other than the LaCosz Nostra,

- F. Political Overtones

Io view of the fact that the Tearsters Union is a
large and powerful group of people, any investigation into
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their activii%;’ generally meets with polifi;al pressﬁre at
-almost all levels of Goverament. 4 good example of this was
‘whea U.B. Senator JACESON's investigators came to Michigan
:and contacted the Michigan Attorney General's Office and used
bhis investigators to conduct a seatch for JAMES R. HOF“A'
[body based on information which they stated was rellable.
Senator JACESON hes announced his plans to run Ior PreSLdent 1
of the United States and the Attorney General from Hichigen

is to be his campaign manager. '

G. Inform=ztion Received Froa "Coacerned®™ Citizens

The Detroit Division has received nuxerous telephone
gad letter "tips™ from well-meaning but usually unrelieble
sources. In view of the extensive investiggtion being coa-
ducted, nany of these tips must bz investigated, resulting
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in pumerous men-hours being srent o2 uoproductive investi:



